
Městská část Praha 10

ZÁPIS
č. e-spis: P10-099865/2023

ze 4. jednáni Komise kulturní RMČ Praha 10, které se konalo 
dne 1. 3. 2023 formou videokonference,

Úřadu městské části Praha 10, Vršovická 68, 101 38 Praha 10
od 17.10 do 18.10 hodin

Přítomní členové komise
Mgr. Šárka Gandalovičová, předsedkyně
Mgr. Ing. Martin Kopecký, člen
MgA. David Kašpar, člen
Mgr. Zuzana Lajksnerová, členka (videokonferenčně)
Ing. Marek Reimer, odborník
Mgr. Petr Scholz, odborník
Bc. Petr Spisar, odborník (videokonferenčně)
JUDr. Pavel Šutka, místostarosta a stálý host (videokonferenčně)

Omluvení členové komise, odborníci
Pavel Kuře, odborník
MgA. Olga Škochová Bláhová, odborník

Neomluvení členové komise, odborníci
ne

Hosté
ne

Předsedkyně komise přivítala přítomné a v 17.10 hod. zahájila jednání komise. Konstatovala, 
že komise je usnášeníschopná.

Předsedkyně informovala členy komise, že od tohoto jednání nebude zápis ověřován a taktéž 
nebude provedena kontrola předchozího zápisu hlasováním. Zápis bude platný po podpisu 
předsedkyně komise.

17:12 K jednání výboru se dostavil P. Scholz.

Program
1) Organizační záležitosti
2) Projednání žádosti Velvyslanectví Státu Izrael /Ruth Bondyová/
3) Akce z oblasti kultury pro první pololetí 2023
4) Různé
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ad 1) Organizační záležitosti

1.1 Schválení programu
Hlasování o bodech programu.

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0
Program jednání byl schválen.

ad 2) Projednání žádosti Velvyslanectví Státu Izrael /Ruth Bondyová/
Předsedkyně komise Š. Gandalovičová seznámila přítomné s obsahem dopisu 
Velvyslanectví Státu Izrael v ČR, který je přílohou č. 1 Zápisu. Konstatovala, že 
nemá námitek proti přejmenování Parku Pod Rapidem, není jí známá kolize 
s jinou osobností, po které by park mohl být přejmenován.

Diskuse: D. Kašpar nemá námitek proti přejmenování parku, které podporuje. 
P. Šutka Podle jeho názoru přejmenování dává smysl vzhledem k místu, kde 
rodina Rút Bondyové bydlela, ve Vršovicích v Ruské ulici, a také tím, že jde 
o park, nezasáhne změna občany, nebude nutná výměna osobních dokladů. 
K udělení Čestného občanství Prahy 10 (dále jen „čestné občanství") uvádí, že 
s udělením souhlasí stím, že byla autorkou překladů m.j. K. Čapka. Pokud jde o 
Velvyslanectvím Státu Izrael v ČR navrhovaný Mural art a instalaci Poesiomatu, 
zde vidí otázku jako zcela otevřenou a bude rád za společnou diskuzi a 
stanovisko komise, zda tyto projekty realizovat, či nikoliv. P. Spisar uvádí, že proti 
přejmenování parku nemá námitek, ale myslí si, že by bylo vhodnější 
přejmenovat jednu z nových ulic na Hagiboru, kde je možné nacházet také vztah 
místa k Rút Bondyové. Z. Lajksnerová se vrací k místu, kde žila rodina 
Bondyových, tedy Vršovicím a vyjadřuje podporu přejmenování parku a také 
podporuje udělení čestného občanství. Š. Gandalovičová upozorňuje, že rodina 
Bondyových žila v Ruské ulici a myslí si proto, že je vhodnější přejmenování 
parku ve Vršovicích v blízkosti Ruské ulice než, aby nová ulice na Hagiboru nesla 
jméno Rút Bondyové a taktéž tuto lokalitu navrhlo Velvyslanectví. Dále vyzývá 
přítomné k diskusi o tom, co dalšího by se mělo do parku umístit krom 
navrhovaného Poesiomatu. D. Kašpar upozorňuje na existenci Komise 
místopisné a pro udělování čestného občanství, která by se podnětem 
Velvyslanectví měla zabývat. P. Šutka žádá přítomné o projednání všech bodů 
z dopisu Velvyslanectví stím, že budou předány jako podnět příslušným 
komisím, ale považuje za vhodné, aby naše komise vzhledem ke své náplni 
a osobnosti Rút Bondyové, která byla celý život činná na poli kultury, vyjádřila 
k podnětům stanoviskem. P. Scholz podporuje přejmenování parku vzhledem ke 
všemu, co na jednání komise zaznělo, dále vyjadřuje podporu udělení čestného 
občanství vzhledem k osobnosti Rút Bondyové a jejím zásluhám o Českou 
kulturu. M. Kopecký je pro předání podnětu přímo příslušné komisi, připadá mu 
vhodnější přejmenování parku a s přejmenováním jiné ulice jako např. na 
zmíněném Hagiboru vzhledem ke vzdálenosti od místa, kde žila rodina 
Bondyových, nesouhlasí. Ve věci Muralu si myslí, že je nutné záměr více 
dopracovat včetně rozpočtu a finančního krytí, kdy není nepodstatná informace 
o tom, kdo by Mural hradil. Konstatuje, že není dost podkladů pro to 
rozhodnout, zda li Mural podpořit či nikoli. Š. Gandalovičová se připojuje a 
predrečníkovi dává za pravdu. M. Raimer obecně zaslané podněty podporuje, je 
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pro předání podnětu ohledně čestného občanství a přejmenování náměstí či 
ulice příslušné komisi. Upozorňuje, že přejmenování parku by bylo vhodné 
k výročí 100 let od narození Rút Bondyové a v případě, že by se v parku budovalo 
cokoli, co by mělo připomenout osobnost Rút Bondyové, bylo by vhodné, aby při 
příležitosti přejmenování parku byla již instalace provedena. Bude li instalaci 
financovat Velvyslanectví, spatřuje tuto cestu jako rychlou 
a průchozí, v případě, že by měla naše městská část financovat instalaci, 
nesouhlasí s ní. Navrhuje umístění pamětní desky. D. Kašpar upozorňuje, že 
v případě, že bude zhotovena pamětní deska nebo Mural na soukromém domě 
a financovaný mimo zdroje naší městské části je bezpředmětné se k čemukoli 
vyjadřovat. P. Scholz vyzval přítomné k vydání stanoviska „komise podporuje", 
které je potřebné pro spuštění jakýchkoli přípravných prací, které budou řešit 
následné procesy. M. Kopecký upozornil na nepřechýlení příjmení Rút Bondyové 
v dopise Velvyslanectví a doporučuje tedy koncovku příjemní nepřechylovat. 
P. Spisar by byl pro usnesení, které vyzve ke zpracování záměru na Mural 
a Poesiomat. Také souhlasí s tvarem příjmení z dopisu Velvyslanectví bez 
přechýlení. Š. Gandalovičová vyzývá k přijetí stanoviska, které podpoří 
přejmenování parku a umožní zahájení prací na přípravě Muralu či Poesiomatu. 
P. Šutka se připojuje a vyzývá k podpoře podnětů zaslaných Velvyslanectvím.

Přítomní hlasují u návrhu stanoviska „Komise kulturní podporuje přejmenování 
Parku Pod Rapidem na Park Rút Bondy, navrhuje zvážit udělené Čestného 
občanství Prahy 10 a doporučuje dále rozpracovat případnou realizaci Mural 
artu a Poesiomatu."

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0
Stanovisko k bodu č. 1 „Projednání žádosti Velvyslanectví Státu Izrael/Ruth 
Bondyová/" podle přílohy č. 1 bylo přijato.

ad 3) Akce z oblasti kultury pro první pololetí 2023
Předsedkyně komise Š. Gandalovičová představila přítomným Akce z oblasti 
kultury pro první pololetí 2023, kdy jejich popis je podrobnější a týká se akcí 
rozsahem větších nebo nových.

Diskuse: Š. Gandalovičová navrhuje, aby se komise smluvila, zda li se bude 
k akcím vyjadřovat jednotlivě nebo souhrnně. M. Kopecký navrhuje akce probrat 
jednotlivě, ale hlasovat souhrnně. P. Šutka upozorňuje na předešlé jednání 
komise, kde byl schválen „Plán činnosti z oblasti kultura pro rok 2023" a komisi 
jsou předkládány akce v podrobnějším popisu pro 1. pololetí t.r., které jsou 
rozsáhlejší, nákladnější apod. Š. Gandalovičová vyzvala přítomné, aby vznášely 
dotazy k jednotlivým akcím. M. Kopecký poznamenává, že komise hodnotí akce 
bez finanční náročnosti a hodnotí akce jako záměr hodný uskutečnění. 
Z. Lajksnerová také konstatuje, že akce hodnotí jako záměr hodný uskutečnění 
bez finanční náročnosti. P. Spisar se po seznámení s obsahem akcí doporučuje je 
uskutečnit. P. Šutka dodává, že akce jsou ve stádiu plánování, zrodu a finanční 
náročnost bude známá po zpracování akce ve větším detailu. D. Kašpar 
upozorňuje přítomné na Den sociálních a návazných služeb a Den dobrovolnictví, 
který bude pořádán ve spolupráci s MHMP.
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Přítomní hlasují u návrhu stanoviska „Komise kulturní souhlasí s konáním akcí, 
se kterým se seznámila na jednání a jsou přílohou č. 2."

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0
Stanovisko k bodu č. 2 „Akce z oblasti kultury pro první pololetí 2023" podle 
přílohy č. 2 bylo přijato.

ad 4) Různé

Předsedkyně Š. Gandalovičová vyzvala účastníky jednání, zda mají, co by bylo 
možné v tomto bodě projednat.

Diskuse: Z. Lajksnerová se vyjádřila kakci, která byla projednávána na 
předchozím jednání komise „Masopust na Desítce". Zaznamenala z reakcí 
sociálních médií, že akce se uskutečnila po termínu pro konání masopustu. P. 
Scholz uvedl, že se Masopustu zúčastnil a celou akci podle své zkušenosti, ale 
hlavě podle reakce účastníků akce, hodnotí velmi vysoce. P. Šutka uvedl, že ve 
striktní rovině „pozdního" konání akce si byli všichni velmi dobře vědomi, 
nicméně bylo nutno brát v potaz celou řadu faktorů. Mezi ty patřila snaha 
nekolidovat termínově s dalšími masopustními slavnostmi konanými ze strany 
různých spolků na Praze 10, dále příprava akce byla situována do dnů pracovního 
klidu a dále bylo nutno přizpůsobit se časovým možnostem herců, muzikantů a 
partnera Vzlet-u. Z. Lajksnerová poděkovala za uskutečnění akce, je ráda, že se 
akce povedla. P. Šutka věří, že příští rok se podaří termín i s ohledem na 
dostatečný časový předstih, který nyní nebyl k dispozici, stanovit ještě lépe. 
Poděkoval za pochvalné ohlasy.

K tomuto bodu nebylo přijato stanovisko.

Poznámky
V případě, že některý z členů, odborníků nebo stálý host komise požádá s dostatečným 
předstihem, uskuteční se jednání komise hybridně. Jednání komise se tedy uskuteční i pomocí 
videokonference na adrese https://ks.prahal0.cz/KK_2022_2026. Heslo bude zasláno účastníkům 
před jednáním. V případě účasti formou videokonference, si účastník připraví list papíru, kde 
označí výsledek své volby „PRO" nebo „PROTI" nebo „ZDRŽEL SE".

V pořadí 4. jednání Komise kulturní se uskuteční dne 5. 4. 2023 od 17.00 hod. 
v místnosti č. A 411a, Úřadu městské části Praha 10, Vršovická 68,101 38 Praha 10.

Součástí zápisu je stanovisko
Stanovisko č. KK/04/07/2023
Stanovisko č. KK/04/08/2023

předsedkyně komise

Zápis ze 4. jednání Komise kulturní byl vyhotoven dne 3. 3. 2023.
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Přílohy:
1) Žádost Velvyslanectví Státu Izrael /Ruth Bondyová/
2) Akce z oblasti kultury pro první pololetí 2023

Zápis z jednání komise Rady městské části Praha 10 je pro účely jeho zveřejnění způsobem 
umožňujícím dálkový přístup upraven tak, aby jeho podoba byla v souladu s právními předpisy, 
upravujícími ochranu informací, zejména ochranu osobních údajů, osobnosti a soukromí fyzických 
osob. Originál prezenční listiny je uložen u tajemníka komise.
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Příloha č. 1 Žádost Velvyslanectví Státu Izrael /Ruth Bondyová/

EMBASSY OF ISRAEL

II

IZRAELSKÉ VELVYSLANECTVÍ

* s ’ c *> n i " ’ i! c

V Praze dne 19. ledna 2023

Vážený pane starosto,

obracíme se na Vás s návrhem na přejmenování parku Pod Rapidem na park Ruth Bondy.

Paní Ruth Bondy se narodila roku 1923, vyrůstala v pražských Vršovicích, následně si s celou 

rodinou prošla hrůzami holocaustu a v roce 1948 se přestěhovala do Izraele. Nikdy nezapomněla na 
svou rodnou zem a mimořádnou měrou se zasadila o šíření české kultury v Izraeli, a to zejména svými 
vynikajícími překlady předních děl české literatury do hebrejštiny. Přeložila Haškovy Osudy dobrého 
vojáka Švejka, díla bratří Čapků, Milana Kundery a dalších. Paní Rut Bondy ovšem nebyla jen 
překladatelkou, ale také vysoce ceněnou novinářkou a spisovatelkou. Českým čtenářům pak přiblížila 
ve svých knihách izraelskou a židovskou kulturu a historii.

Letos v červnu uplyne 100 let od narození paní Ruth Bondy, a my bychom jí proto rádi vzdali 
poctu za její celoživotní úsilí o sblížení mezi českým a židovským národem. Rodina paní Bondy dlouhá 
léta žila v dnešní Ruské ulici, a bylo by proto skvělé, kdyby mohl park ležící nedaleko rodného domu 
paní Ruth nést její jméno.

V úctě

Ing. arch. Martin Vaiovič

Starosta MČ Praha 10

Vršovická 68

Velvyslankyně Státu Izrael v ČR

101 00 Praha 10



Příloha č. 1 Žádost Velvyslanectví Státu Izrael /Ruth Bondyová/

Ruth Bondy (1923-2017)
j

byla česko-izraelská novinářka a spisovatelka, 
rodačka z pražských Vršovic, která seznámila 
izraelské čtenáře se stěžejními díly české literatury , a 
přispěla tak zásadní měrou k porozumění mezi 
oběma národy - českým a izraelským.

I I
i
I Až do 2. sv. války bydlela Ruth s rodinou v Ruské ulici 

v dnešních Vršovicích. Kvůli nacistickému režimu 
nemohla studovat, a tak namísto prestižní univerzity 
byla, jak sama s nadsázkou říkávala, „absolventkou 
koncentračních táborů Osvětim a Bergen-Belsen“. Záhy 
po osvobození sejí podařilo uchytit v novinařině a v této 
práci úspěšně pokračovala i poté, co odešla do Izraele. 
Ruth se obdivuhodně rychle naučila hebrejsky a začala 
díky tomu překládat české autory.

Jejím prvním významným překladem českého díla do 
hebrejštiny je překlad známého Haškova románu Osudy 
dobrého vojáka Švejka. Povzbuzena úspěchem pak 

______________ _____ .___ _ _l pokračovala a přeložila postupně hned několik děl Karla
Čapka, jako například Válka Mloků, Povídky z jedné a druhé kapsy nebo Zahradníkův rok. Vedle 
toho přeložila Bondy také stěžejní díla Milana Kundery, Oty Pavla či Bohumila Hrabala, ale také 
třeba Fimfárum Jana Wericha a eseje Václava Havla.

Její překlady významných českých autorů jsou jedním slovem průlomové. Právě díky ní se mohli 
Izraelci seznámit s českým prostředím a kulturou skrze literaturu. V tomto smyslu byla Ruth Bondy 
skutečně úspěšnou ambasadorkou české kultury.

Vedle překladů má Bondy na kontě i autorská díla. Za zmínku stojí především 3 knihy v češtině 
zabývající se židovským životem a kulturou: Mezi námi řečeno, Boží hody a Rodinné dědictví, 
které napsala prý proto, „aby Češi poznali národ, který mezi nimi tisíce let žil“. Ruth jednoduše 
vnímala silnou potřebu přiblížit svět Židů (potažmo Izraelců) Čechům a naopak - představit Čechy 
a jejich kulturu Izraelcům.

Ruth Bondy obdržela v roce 2012 za svou práci cenu Jiřího Theinera, udělenou za zásluhy o šíření 
české literatury v zahraničí. Během svého života Ruth Bondy jedinečným způsobem přispěla 
izraelské i české kultuře a bezesporu se významně zasadila o vzájemné porozumění a diskusi mezi 
oběma národy.

V červnu tohoto roku uplyne přesně 100 let od narození Ruth Bondy. Rádi bychom u této příležitosti 
vhodným způsobem uctili její památku. Vnímáme to také jako příležitost, jak seznámit dnešní 
generaci a širokou veřejnost s osobností této novinářky, spisovatelky a jedinečné ženy, která se 
zapsala do kulturní a literární historie obou národů a jejíž dílo si zaslouží jejich pozornost.



Příloha č. 2 Akce z oblasti kultury pro první pololetí 2023

Odbor kultury a projektů
Chystané kulturní a společenské akce v 1. pololetí roku 2023

Komorní koncerty Mladý talent Prahy 10
Zahájení spolupráce se ZUŠ na území Prahy 10 v rámci komorních koncertů pro širokou veřejnost 
v obřadní síni Vršovického zámečku. Cílem je jednak využívat prostor, který zámeček nabízí, 
posílit program koncertů, který pořádá MČ a dát šanci vyniknout mladým potenciálním 
hudebníkům, z nichž se někteří vydají na profesionální dráhu. Pro žáky ZUŠ je to příležitost hrát 
na koncertě pro širokou veřejnost a získávat tím zkušenosti. Žáci hrají bez nároku na honorář. 
Datum konání:
16. 2. 2023 Klavír nejen sólově, ZUŠ Olešská
9. 3. 2023 Mladí klavíristé, skladby sólové i čtyřruční, ZUŠ Bajkalská

Komorní koncerty vážné hudby ve Vršovickém zámečku
Tradiční komorní koncerty v zámečku jsme od podzimu roku 2022 otevřeli široké veřejnost Prahy
10. Každý občan, který se prokáže trvalým bydlištěm na území MČ, si může vyzvednout až 2 ks 
vstupenek na koncerty. Komorní koncerty navíc vážeme v cyklech, obvykle po třech koncertech, 
které jsou buď ve spolupráci s hudebním festivalem (Tóny nad městy, podzim 2022), nebo 
hudebním dramaturgem. Jarní cyklus 3 koncertů s profesionálními hudebníky je připraven ve 
spolupráci s dramaturgyněmi Miladou Peřinovou a Markétou Fassati.
Abychom uspokojili větší množství návštěvníků, vstupenky na jarní cyklus koncertů vydáváme 
občanům Prahy 10 v počtu 2 ks na jeden z avizovaných tří koncertů. Potenciálně tedy tyto 
koncerty navštíví až 180 obyvatel Prahy 10.
Datum konání:
30. 3. 2023 Hudební proměny saxofonu (saxofon a klavír)
20. 4. 2023 Magické souznění (klarinet, kontrabas, klavír)
11. 5. 2023 Duety v klasice (soprán, baryton, klavír)

Květinový bál v KD Barikádníků
Tradiční taneční zábava s orchestrem a doprovodným programem pro seniory z Prahy 10, kteří 
mají vstup zdarma. Koná se ve spolupráci s produkcí KD Barikádníků, která po dohodě s OKP 
zajišťuje program a distribuci vstupenek. Kapacita sálu pro tuto akci je 250 míst. Součástí 
programu je orchestr k tanci i poslechu, taneční vystoupení a tombola.
Datum konání: Květen 2023

Sejdeme se na Desítce
Festival otevřeních dveří kulturních a volnočasových organizací Prahy 10. Nápad na podobnou 
akci vznikl z řad veřejnosti. Původním podnětem bylo „objevování" kulturních míst a akcí 
v různých lokalitách Prahy 10. Tedy pokud někdo žije ve Vršovicích, bude mít příležitost objevit 
během festivalu kulturní možnosti Malešic apod. Sejdeme se na Desítce je v zásadě značka 
sjednocující během jednoho dne kulturní organizace, které mají možnost díky jednotné 
propagaci představit svou činnost a nechat k sobě přivést i nové návštěvníky. V loňském roce byl 
festival dvoudenní, letos jej chceme směřovat na jeden den - sobotu. Cílem je, aby si kulturní 
organizace připravily krátký program, který bude během tohoto dne dostupný pro veřejnost a to 
ideálně vícekrát za den, aby mohli návštěvníci během dne navštívit více míst.
Festival zároveň slouží jako tmelící prvek partnerství MČ a kulturních aktérů. 
Datum konání: Květen 2023

Dětský den
Tradiční dětský den Prahy 10 je odpolední venkovní akce pro rodiny s dětmi, na které je 
připraveno spoustu aktivit pro děti. Na dětském dnu spolupracujeme s Kreativní garáží. Po celý 
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den je obsluhováno několik stanovišť. Jedná se o divadelní představení, akrobatické a žonglérské 
dílny, tvořivé dílničky, hry a soutěže. Akce se koná v Zahradním Městě v Parku Malinová a 
Chrpová. Předpokládaná návštěvnost akce až 500 osob.
Datum konání: 3. 6. 2023

Den IZS
Akce pro rodiny s dětmi se vzdělávacím přesahem ve spolupráci se složkami integrovaného 
záchranného systému. Jedná se odpolední aktivitu, při které se prezentují jednotlivé složky IZS, 
které většinou mají připravený program vhodný pro děti vysvětlující práci jednotlivých složek. 
Např. Policie ČR - výcvik psů, ukázky zbraní, policejních vozů, ukázky daktyloskopie, zadržení 
nebezpečného pachatele, Městská policie - ukázky policejních vozů, ukázky policejních koní, 
dětské dopravní hřiště, Hasiči - hasičský jeřáb, ukázka vyprošťování zraněného z vraku auta, 
Záchranáři - ukázka první pomoci a spolupráce na vyprošťování zraněného z vozu. Obvykle se 
akce konala na hřišti u ZŠ Solidarita. Předpokládaná návštěvnost akce až 400 lidí.
Datum konání: Červen 2023 (sobota)

Benefice Petra Brücknera - Cimrmani opět na Desítce
Humoristický večer s hercem, cimrmanologem, fotografem a výtvarníkem Petrem Bruknerem k 
příležitosti jeho 80. narozenin. Večer plný rozmarného vyprávění, monologů, dialogů a písní, 
věnovaný jedné z nejznámějších osobností Divadla Járy Cimrmana, které mělo ve Strašnickém 
divadle v letech 1983 až 1991 svou stálou scénu. Letos je tomu tedy 40. let, kdy na scéně 
tehdejšího Divadla Solidarita cimrmanovský soubor poprvé vystoupil. S Petrem Bruknerem se 
poohlédneme nejen za Cimrmanem, ale také za jeho hereckou kariérou ve filmu i v televizi, a 
poodhalíme jeho vášeň pro fotografování a výtvarné umění. Večerem budou provázet dva mladí 
studenti cimrmanologie, Tomáš Maleček a Patrik Ulrich, který se také postará o klavírní 
doprovod. Svému kolegovi přijdou k životnímu jubileu popřát jeho celoživotní souputníci a 
kolegové Miloň Čepelka, Jan Hraběta a další členové Divadla Járy Cimrmana. Délka pořadu: 100 
minut s přestávkou. Obsah představení: Vzpomínkové vyprávění, monology, dialogy a písně 
související s repertoárem a členy Divadla Járy Cimrmana. Pro občany Prahy 10 bude sleva ze 
vstupného. Předpokládaná návštěvnost akce až 270 lidí.
Datum konání: 15. 5. 2023

Divadelní představení pro seniory
V minulém roce byla započata tradice jarního a podzimního představení pro seniory z Prahy 10. 
Poslední představení se uskutečnilo v Divadle Mana, představení bylo vyprodané.
Každý senior má možnost si zakoupit pro sebe a doprovod vstupenku za snížené vstupné 50 Kč 
Spolupracujeme s divadly, které mají scénu v Praze 10 a organizací Senioři ČR, odbočkou Praha 
10. Pro jarní představení si zástupci organizace Senioři ČR, odbočka Praha 10 vybrali představení 
Presidenti Strašnického divadla. Předpokládaná návštěvnost akce až 270 lidí.
Datum konání: 16. 4. 2023
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Městská část Praha 10

STANOVISKO

Komise kulturní RMČ Praha 10
č. KK/04/07/2023
ze dne 1. 3. 2023

k bodu č. 2 programu jednání Komise kulturní, „Projednání žádosti Velvyslanectví Státu 
Izrael /Ruth Bondy/"

Komise kulturní RMČ Praha 10
PODPORUJE přejmenování Parku Pod Rapidem na „Park Ruth Bondy", navrhuje zvážit 
udělení Čestného občanství Prahy 10 a doporučuje připomenutí osobnosti jmenované 
přiměřeným uměleckým dílem.

předsedkyně Komise kulturní RMC Praha 10
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Městská část Praha 10

STANOVISKO

Komise kulturní RMČ Praha 10
č. KK/04/08/2023
ze dne 1.3.2023

k bodu č. 3 programu jednání Komise kulturní, „Akce z oblasti kultury pro první pololetí 
2023"

Komise kulturní RMČ Praha 10
SOUHLASÍ s návrhem akcí, se kterým se seznámila na jednání a jsou přílohou č. 2 Zápisu.

Mgr>8arka GANDALOVIČOVÁ
předsedkyně Komise kulturní RMČ Praha 10




